



INVEST IN CHINA  
2025



# 2025

## 樱约荆楚 开放共赢

Win-Win Cooperation Through Opening-up in Hubei amidst Fragrance of Cherry Blossoms

### 2025 “相约春天赏樱花” 经贸洽谈 暨世界500强对话湖北活动

2025 Cherry Blossom Viewing: Business Cooperation &  
Fortune Global 500 Dialogue with Hubei

# 邀请函

## INVITATION

2025.3.19-21  
中国·湖北 Hubei, China



# 邀请函

尊敬的嘉宾：

为认真贯彻习近平总书记考察湖北重要讲话精神，全面落实省委十二届九次全会部署，做优“投资中国·优选湖北”品牌，湖北省人民政府拟于2025年3月19日-21日在湖北武汉举办2025“相约春天赏樱花”经贸洽谈暨世界500强对话湖北活动，加快打造内陆开放高地，以高水平开放谱写中国式现代化湖北篇章。

本次活动将以“樱约荆楚 开放共赢”为主题，邀请国家领导人、国家部委领导，外国驻华使节代表，境内外政府机构代表和国际经济组织代表，世界500强和知名跨国公司、央企高管，港澳台地区知名企业负责人，境内外商协会和金融机构负责人，知名楚商，杰出校友，省内知名企业代表等来鄂，出席系列经贸洽谈活动，分享湖北发展新机遇，推动经贸合作，促进湖北外向型经济跃上新水平。

诚挚邀请您拨冗莅临，访荆楚大地，赏烂漫樱花，共享改革开放盛宴、共创合作共赢未来。

湖北省人民政府  
2025年元月

# INVITATION


Dear Guest,

To implement the important directives of the General Secretary Xi Jinping during his inspection of Hubei and the decisions made on the 9th Plenary Session of the 12th CPC Hubei Provincial Committee and to upgrade the “Invest in China · Win a Bright Future in Hubei” program, the Hubei Provincial People’s Government plans to host the 2025 “Cherry Blossom Viewing: Business Cooperation & Fortune Global 500 Dialogue with Hubei”. This event is scheduled to take place in Wuhan, Hubei, from March 19 to 21, 2025. It aims to accelerate the establishment of Hubei as an inland opening-up highland and to contribute to writing a new chapter in China’s modernization through high-level openness.

Themed “Win-Win Cooperation Through Opening-up in Hubei amidst Fragrance of Cherry Blossoms”, the event will bring together leaders of state organs, ministries and commissions, diplomats from foreign embassies and consulates in China, representatives from domestic and foreign government agencies and international economic organizations, executives from Fortune Global 500 companies, renowned multinational corporations and state-owned enterprises, leaders of well-known enterprises in Hong Kong, Macao, and Taiwan, heads of domestic and international business associations and financial institutions, prominent entrepreneurs from Hubei, outstanding alumni, and representatives of well-known enterprises in Hubei Province are cordially invited. Through a series of economic and trade discussions, this event aims to showcase new opportunities in Hubei’s development, promote economic and trade cooperation, and elevate Hubei’s export-oriented economy to a new level.

We sincerely invite you to honor us with your presence, explore the beautiful land of Hubei, enjoy the splendid cherry blossoms, and engage in envisioning a shared future of prosperity and success.

Hubei Provincial People’s Government  
January 2025



# 2025“相约春天赏樱花”经贸洽谈暨世界500强对话湖北活动

2025 Cherry Blossom Viewing:  
Business Cooperation & Fortune Global 500 Dialogue with Hubei

## 活动安排 Schedule

### 2025.3.19 (周三Wednesday)

- 1 会议报到  
Conference registration

### 2025.3.20 (周四Thursday)

- 1 2025“相约春天赏樱花”经贸洽谈暨世界500强对话湖北活动开幕式  
Opening Ceremony of the 2025 “Cherry Blossom Viewing: Business Cooperation & Fortune Global 500 Dialogue with Hubei”
- 2 世界500强对话湖北圆桌会议暨省长国际企业家咨询会议  
Fortune Global 500 Dialogue with Hubei Roundtable & Meeting of the International Business Leaders’ Advisory Council for the Governor of Hubei
- 3 港资企业项目对接会  
Matchmaking Symposium for Hong Kong-owned Enterprise
- 4 “投资湖北 融创未来”2025资本招商高峰对话暨产业基金推介会  
“Invest in Hubei for Shared Future” 2025 Investment Promotion Summit & Industry Fund Promotion Conference
- 5 双碳产业招商推介大会  
“Carbon Peak & Neutrality” Industry Investment Promotion Conference
- 6 开放平台投资推介会  
Open Platform Investment Promotion
- 7 中国湖北-“一带一路”国家（地区）项目合作对接会  
Conference on Project Cooperation between Hubei (China) and Countries (Regions) in the Belt and Road Initiative
- 8 武汉都市圈、襄阳都市圈、宜昌荆都市圈专场活动  
Special Events for the Wuhan, Xiangyang, and Yi Jingjing Metropolitan Circles
- 9 跨国公司对话长江  
Multinationals Gathering by the Yangtze River

### 2025.3.21 (周五Friday)

- 1 东湖樱花游园暨促消费启动仪式  
Cherry Blossom Tour at the East Lake & Consumption Promotion Launch Ceremony
- 2 新材料产业链创新合作对接会  
Innovation and Cooperation Conference on New Materials Industry Chain
- 3 日资企业项目对接会  
Matchmaking Symposium for Japan-owned Enterprise
- 4 鄂州花湖国际机场专题推介会  
Special Promotion Conference for Ezhou Huahu International Airport
- 5 武汉大学校友企业家项目对接会  
Wuhan University Alumni Entrepreneurs Cooperation Conference
- 6 考察武汉自贸片区、武汉中德国际产业园、中法武汉生态示范城  
Site Visits to China (Hubei) Pilot Free Trade Zone Wuhan Area, Wuhan Sino-German International Industrial Park, and Sino-French Wuhan Ecological Demonstration City
- 7 考察鄂州花湖国际机场  
Site Visit to Ezhou Huahu International Airport
- 8 考察孝感日商产业园  
Site Visit to Japanese Industrial Park in Xiaogan

# 2025“相约春天赏樱花”经贸洽谈暨世界500强对话湖北活动

2025 Cherry Blossom Viewing:  
Business Cooperation & Fortune Global 500 Dialogue with Hubei

## 参会回执 Registration Form

请参会嘉宾填写下列表格 Please Fill in the Form

嘉宾 Guest	姓名 Name	性别 Gender	国籍/民族 Nationality/ethnicity	单位及职务 Affiliation and job title
1				
2				
3				
4				
5				
6				
参加活动名称 (请勾选) Activities you intend to participate in (please tick the box)				
<input type="checkbox"/> 2025“相约春天赏樱花”经贸洽谈暨世界500强对话湖北活动开幕式 Opening Ceremony of the 2025 "Cherry Blossom Viewing: Business Cooperation & Fortune Global 500 Dialogue with Hubei"				
<input type="checkbox"/> 世界500强对话湖北圆桌会议暨省长国际企业家咨询会议 Fortune Global 500 Dialogue with Hubei Roundtable & Meeting of the International Business Leaders' Advisory Council for the Governor of Hubei				
<input type="checkbox"/> 港资企业项目对接会 Matchmaking Symposium for Hong Kong-owned Enterprise				
<input type="checkbox"/> “投资湖北 融创未来”2025资本招商高峰对话暨产业基金推介会 "Invest in Hubei for Shared Future" 2025 Investment Promotion Summit & Industry Fund Promotion Conference				
<input type="checkbox"/> 双碳产业招商推介大会 "Carbon Peak & Neutrality" Industry Investment Promotion Conference				
<input type="checkbox"/> 开放平台投资推介会 Open Platform Investment Promotion				
<input type="checkbox"/> 中国湖北-“一带一路”国家(地区)项目合作对接会 Conference on Project Cooperation between Hubei (China) and Countries (Regions) in the Belt and Road Initiative				
<input type="checkbox"/> 武汉都市圈、襄阳都市圈、宜昌荆都市圈专场活动 Special Events for the Wuhan, Xiangyang, and Yi Jingjing Metropolitan Circles				
<input type="checkbox"/> 跨国公司对话长江 Multinationals Gathering by the Yangtze River				
<input type="checkbox"/> 东湖樱花游园暨促消费启动仪式 Cherry Blossom Tour at the East Lake & Consumption Promotion Launch Ceremony				
<input type="checkbox"/> 新材料产业链创新合作对接会 Innovation and Cooperation Conference on New Materials Industry Chain				
<input type="checkbox"/> 日资企业项目对接会 Matchmaking Symposium for Japan-owned Enterprise				
<input type="checkbox"/> 鄂州花湖国际机场专题推介会 Special Promotion Conference for Ezhou Huahu International Airport				
<input type="checkbox"/> 武汉大学校友企业家项目对接会 Wuhan University Alumni Entrepreneurs Cooperation Conference				
<input type="checkbox"/> 考察武汉自贸片区、武汉中德国际产业园、中法武汉生态示范城 Site Visits to China (Hubei) Pilot Free Trade Zone Wuhan Area, Wuhan Sino-German International Industrial Park, and Sino-French Wuhan Ecological Demonstration City				
<input type="checkbox"/> 考察鄂州花湖国际机场 Site Visit to Ezhou Huahu International Airport				
<input type="checkbox"/> 考察孝感日商产业园 Site Visit to Japanese Industrial Park in Xiaogan				
联系人 Contact			手机 Mobile	
			传真 Fax	
			邮箱 Email	
			微信号 WeChat ID	

感谢您对湖北商务事业的关心和支持, 请您确定参会回执后于3月7日前反馈我们。  
Thank you for your concern and support for Hubei's business endeavors. Please confirm your attendance by returning the completed registration form by March 7.

联系人(Contact): 刘策 Liu Ce

手机(Mobile): 18995711000

邮箱(Email): ricco\_2024@qq.com



INVEST IN CHINA  
2025



U选湖北  
U SELECT HUBEI  
品牌新 产品新 交易新 市场新

## 樱约荆楚 开放共赢

Win-Win Cooperation Through Opening-up in Hubei amidst Fragrance of Cherry Blossoms

# 2025 “相约春天赏樱花” 经贸洽谈 暨世界500强对话湖北活动

2025 Cherry Blossom Viewing: Business Cooperation &  
Fortune Global 500 Dialogue with Hubei

